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Protokół nr XIV/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 30 października 2019 r. 

 

Obrady rozpoczęto 30 października 2019 o godz. 17:00, a zakończono o godz. 20:21 tego 

samego dnia. Obrady odbyły się w sali Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku, 

ul. Al. E. Sczanieckiej 56. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Raport na temat funkcjonowania placówek oświatowych w gminie Lwówek w roku 

szkolnym 2018/2019. 

9. Projekt uchwały w sprawie: stwierdzenia zakończenia działalności oraz likwidacji 

dotychczasowego Gimnazjum im. Powstańców Wielkopolskich w Lwówku. 

10. Projekt uchwały w sprawie: podjęcia zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. 

Emilii Sczanieckiej w Lwówku poprzez zmianę jej siedziby. 

11. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

12. Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Regulaminu głosowania podczas wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Tomyślu. 

13. Projekt uchwały w sprawie: wyboru ławników na kadencję w latach 2020 – 2023. 

14. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz terenu górniczego kopalni 

kruszywa naturalnego w gm. Lwówek. 

15. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr III/23/2018 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

27 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok. 
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16. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

17. Odpowiedzi na interpelacje. 

18. Wolne głosy i wnioski. 

19. Zamknięcie obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny, otwierając obrady XIV sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku powitał radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika 

Gminy, pracownika biura Rady, sołtysa, dyrektorów szkół podstawowych z terenu gminy 

Lwówek oraz uczestniczące w obradach społeczeństwo i przedstawicieli mediów. 

Następnie Przewodniczący poinformował wszystkich uczestniczących w sesji 

o przetwarzaniu danych osobowych podczas trwania obrad sesji Rady Miejskiej zwracając się 

do obecnych następującymi słowami: 

Szanowni Państwo!  

Przypominam, że zgodnie z ustawą z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych 

ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania 

i kontrolowania niektórych organów publicznych (Dz. U. z 2018 r., poz. 130), sesje Rady są 

nagrywane i transmitowane w Internecie. Transmisja obejmuje obszar sali sesyjnej. 

W związku z powyższym, wejście na salę sesyjną jest jednoznaczne z wyrażeniem zgody na 

publikację wizerunku w Internecie oraz na jego przetwarzanie. Osoby uczestniczące 

w obradach sesji biorą pełną odpowiedzialność za wypowiedzi oraz prezentowane przez 

siebie materiały i inne treści.  

Szczegółowe informacje dotyczące przetwarzania danych osobowych podczas Sesji 

Rady Miejskiej w Lwówku znajdują się na stronie BIP Gminy Lwówek, w zakładce „Ochrona 

Danych Osobowych”. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum XIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

W obradach XIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 11 radnych, na 

ustawowy 15 osobowy skład Rady, zatem Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych 

i podejmowania uchwał. Nieobecnymi Radnymi są: Pani Patrycja Pietryka, Pani Agnieszka 

Pustkowiak, Pani Barbara Starosta oraz Pani Gabriela Woźna. 
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Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny poinformował o wyłożeniu i możliwości 

zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z projektem protokołu z obrad XIII sesji Rady 

Miejskiej. Powyższy projekt był również dostępny w materiałach zamieszczonych na portalu 

eSesja. Przewodniczący stwierdził, że do wyżej wymienionego projektu protokołu nie 

wpłynęły żadne uwagi, ani propozycje zmian, dlatego poprosił radnych o przyjęcie protokołu 

w drodze głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

O godz. 17:10 w związku z problemami technicznymi Przewodniczący Rady 

Miejskiej zarządził, krótką przerwę. 

O godz. 17:14 wznowiono obrady. Na Sali obecnych jest 11 Radnych 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan 

Trzybiński, Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Protokół z XIII sesji został przyjęty jednogłośnie 11 głosami „za”. 
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Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady, Pan Piotr Przewoźny poinformował Radnych, że otrzymali 

porządek obrad XIV sesji i zwrócił się z pytaniem czy ktoś chciałby wnieść do niego jakieś 

uwagi lub poprawki.  

Głos zabrał Radny, Pan Krzysztof Czarkowski, który złożył wniosek o wykreślenie 

z porządku obrad punktu 14 dotyczącego uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz terenu górniczego kopalni kruszywa 

naturalnego w gm. Lwówek. Jako uzasadnienie Pan Czarkowski podał, iż do chwili obecnej 

Radnym nie została przedstawiona szczegółowa i dogłębna analiza spodziewanych 

przychodów jakie osiągnie gmina w związku z budową farmy wiatrowej. Nie dokonano 

analizy czy i o ile spodziewany podatek obniży wysokość subwencji wyrównawczej. Nie 

przedstawiono także szacunkowej wysokości wpływu z powstania kopalni kruszywa 

naturalnego. Ze względu na wagę sprawy, wpływ na poziom życia i zdrowia mieszkańców, 

ewidentny spadek wartości nieruchomości mieszkańców Chmielinka i okolic oraz brak 

danych dotyczących rzeczywistych wpływów do budżetu, Radnym powinna zostać 

przedstawiona szczegółowa analiza nie tylko potencjalnych zysków ale i kosztów 

związanych, np. z przyszłą rekultywacją terenów zarówno po zakończeniu działalności farmy 

wiatrowej jak i kopalni kruszywa naturalnego, czyli żwirowni. Niniejszy wniosek Pan 

Krzysztof Czarkowski złożył na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Radnych 

o przystąpienie do głosowania w sprawie wykreślenia z porządku obrad punktu 14, poprzez 

podniesienie ręki. 

Wniosek Pan Krzysztofa Czarkowskiego został odrzucony 10 głosami „przeciw” przy 

1 głosie „za”. 

 Po odrzuceniu przez Radnych wniosku o wykreślenie punktu 14 z porządku obrad 

XIV sesji Radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad w takiej 

formie jaka jest dostępna na portalu eSesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący zarządził kilkuminutową przerwę techniczną. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr 

Wojciechowski. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Czarkowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

Informacja z pracy międzysesyjnej Przewodniczącego Rady stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 30.09.2019 DO 30.10.2019 R. 

 

Burmistrz spotkał się z: 

− P. Piotrem Stawickim – przedstawicielem Centrum Bezpieczeństwa wewnętrznego 

w sprawie audytu bezpieczeństwa informacji, 

− P. Leszkiem Mróz – dyrektorem INFOR w ramach współpracy z WOKISS w sprawie 

opracowania gazetki, 

− P. Marcinem Siwiec w sprawie uporządkowania korzeni na poboczach 

w Wymyślance, 

− P. Krzysztofem Waśko Dyrektorem MGOK w sprawie obchodów 11 listopada, 

− P. Mieczysławem Michalczak z firmy Dombest w sprawie gruntów gminnych, 
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− przedstawicielami Polskiego Górnictwa Naftowego i Gazownictwa w sprawie 

wymiany sieci gazowej na rynku, 

− z pogorzelcami w sprawie ustalenia pomocy. 

Burmistrz dodał, że jedna z rodzin, której spłonął dom przyjęła pomoc Gminy 

w postaci mieszkania komunalnego, które znajduje się w miejscowości Linie, jednak to 

mieszkanie najpierw musi zostać przez nas wyremontowane. OPS uruchomił pomoc 1000 zł 

na 1 poszkodowanego w celu zakupu żywności, środków czystości oraz odzieży do czasu 

otrzymania przez poszkodowanych pierwszych środków pieniężnych (emerytury, renty czy 

wynagrodzenia za pracę). Ogłoszona została także zbiorka pieniędzy dla pogorzelców- 

wszelkie dane znajdują się na stronie urzędu, 

− odbiorze świetlicy wiejskiej w Zgierzynce, 

− Jubileuszu 10-lecia działalności Ośrodka Szkolenia i Wychowania w Chraplewie. 

 

Burmistrz wziął udział w: 

− Zebraniu wiejskim w Koninie, 

− Gali Inauguracyjnej Guinness Word Records – Palenie Gumy Motocyklowej, 

− uroczystości z okazji 50-lecia pożycia małżeńskiego, 

− uroczystości zakończenia budowy gazociągu i uruchomienia gazociągu Lwówek – 

Odolanów, Warszawa, 

− Biegu Powstańczym, 

− podpisaniu umowy w Wielkopolskim Urzędzie Województwa wielkopolskiego na 

dofinansowanie remontu ulicy Witmmanna z odwodnieniem, 

− podpisaniu umowy w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Wielkopolskiego na 

pomoc finansową na budowę drogi Konin – Zgierzynka, 

− otwarciu nowej strażnicy w Liniu, 

− otwarciu zmodernizowanej drogi w Koninie połączonego z Piknikiem Europejskim 

w ramach projektu „EuroKonin 2019”, 

− spotkaniu w sprawie zmiany organizacji ruchu na Rynku, 

− Pasowaniu pierwszoklasistów na ucznia – Zębowo, 

− spotkaniu z pracownikami Uniwersytetu Przyrodniczego w Poznaniu dot. aktywności 

gospodarstw na obszarach wiejskich, 

− odbiorze wyremontowanej drogi Linie – Zębowo. 
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W imieniu Burmistrza Sekretarz wziął udział w: 

− spotkaniu w Opalenicy w sprawie współpracy między gminami, 

− Spotkaniu emerytowanych nauczycieli z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

− (81) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana dotyczy umniejszenia planu 

dochodów i wydatków  z tytułu umniejszenia dotacji celowej, 

− (82) w sprawie wyznaczenia nauczyciela do zastępowania dyrektora Zespołu Szkoły 

Podstawowej i Przedszkola im. Emilii Sczanieckiej w Pakosławiu podczas jego 

nieobecności, 

− (83) w sprawie powołania zespołu ds. przeprowadzenia na terenie gminy Lwówek 

wyborów do Sejmu i Senatu, zarządzonych na dzień 13 października 2019 r., 

− (84) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – dotyczy zwiększenia planu dochodów 

i wydatków z tytułu otrzymanych dotacji celowych oraz dokonuje się przeniesienia 

w planie wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej, 

− (85) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - dotyczy zwiększenia planu dochodów 

i wydatków z tytułu otrzymanej dotacji celowej oraz przeniesień w planie wydatków 

pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej, 

 

Ogłoszono przetarg na: 

− Kompleksowy system gospodarowania odpadami wraz z rekultywacją 

składowiska odpadów oraz działaniami edukacyjnymi w miejscowości Konin, 

gmina Lwówek (w skrócie pn.: Rekultywacja składowiska odpadów w Koninie, 

gmina Lwówek). 

− Budowę świetlicy wiejskiej w Pakosławiu wraz z zapleczem socjalnym, 

kuchennym i magazynowym oraz infrastrukturą techniczną na dz. nr ewid. 430/1 

obr. Pakosław. 

 

Rozstrzygnięto przetarg na: 

− Budowę kanalizacji deszczowej w Zębowie – ulica Długa. 

Wpłynęły 4 oferty: 
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• oferta nr 1: Konsorcjum Firm: Lider: Usługi Budowlane Piotr Jarnut, Lwówek 

Partner: Zakład Usługowo Handlowy Jędrzejczak Mariusz, Lwówek – cena 

295 000,00 zł. – najkorzystniejsza oferta, 

• oferta nr 2: Transport Drogowy, Ślusarstwo, Instalatorstwo sanitarne i Ogrzewanie 

Dariusz Bromber, Pniewy – cena 475 329,34 zł., 

• oferta nr 3: Zakład Budowlano – Montażowy „Nowo – Instal - Bud” s.c. Paweł 

i Michał Świergiel, Nowy Tomyśl - cena 408 432,57 zł., 

• oferta nr 4: HERZOG BAUFIRMA Jadwiga Staniszewska Sątopy, - cena 

355 560,10 zł. 

 

− Kompleksowa dostawa energii elektrycznej wraz z usługą dystrybucji dla Gminy 

Lwówek w okresie od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. Wartość zamówienia nie 

przekracza równowartości 221 000 euro. 

Wpłynęła 1 oferta: 

• ENEA S.A.  Poznań – cena 641 317,07 zł. 

 

Ad. 7. Interpelacje. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła do 

Biura Rady żadna interpelacja, po czym zwrócił się z pytaniem do radnych, czy ktoś chce 

złożyć interpelację podczas dzisiejszej sesji. 

W trakcie obrad XIV sesji nie zgłoszono żadnej interpelacji. 

 

Ad. 8. Raport na temat funkcjonowania placówek oświatowych w gminie Lwówek 

w roku szkolnym 2018/2019. 

 

Zastępca Burmistrza, Pan Maciej Piechowiak, poinformował Radnych, że jak co roku, 

do końca października Organ prowadzący, czyli Burmistrz ma obowiązek przedstawić 

Radnym oraz społeczeństwu wyniki egzaminów zewnętrznych, przeprowadzonych kontroli 

oraz podstawowych informacji na temat funkcjonowania placówek oświatowych w danej 

gminie.  

Pan Maciej Piechowiak przedstawił Radzie Miejskiej oraz społeczeństwu informację 

na temat funkcjonowania placówek oświatowych w gminie Lwówek, która miała formę 

prezentacji multimedialnej. Prezentacja składała się z trzech części. Pierwszą z nich była 
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informacja na temat wyników egzaminu ósmoklasisty oraz egzaminu gimnazjalnego w roku 

szkolnym 2018/2019 w poszczególnych placówkach na terenie gminy. Kolejną cześć 

stanowiły ogólne informacje dot. między innymi liczby dzieci uczęszczających do 

poszczególnych placówek oświatowych, dowozów uczniów do tych placówek wraz 

z kosztami ponoszonymi na ten cel oraz liczby etatów nauczycieli zatrudnionych 

w placówkach oświatowych z podziałem na stopnie awansu zawodowego. Ostatnim 

elementem prezentacji był finansowy obraz oświaty gminnej zawierający takie dane jak: 

wydatki oświaty ogółem oraz w przeliczeniu na 1 ucznia w 2018 r. oraz największe remonty 

i inwestycje w tych placówkach. Z treścią raportu można zapoznać się na stronie 

www.lwowek.com.pl, w zakładce Oświata oraz eSesja.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Raportu na temat funkcjonowania placówek oświatowych w gminie Lwówek 

w roku szkolnym 2018/2019. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan 

Trzybiński, Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Raport na temat funkcjonowania placówek oświatowych w gminie Lwówek w roku 

szkolnym 2018/2019 Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli do wiadomości 11 głosami 

„za”. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie: stwierdzenia zakończenia działalności oraz likwidacji 

dotychczasowego Gimnazjum im. Powstańców Wielkopolskich w Lwówku. 

 

http://www.lwowek.com.pl/
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 Pan Maciej Piechowiak przypomniał Radnym, że jest to uchwała deklaratoryjna, czyli 

potwierdzająca zaistniały fakt jakim jest zakończenie oraz likwidacja, z dniem 31 sierpnia 

2019 roku, działalności Gimnazjum im. Powstańców Wlkp. we Lwówku. Pan Piechowiak 

dodał, że Rada Miejska ma obowiązek taką uchwałę podjąć. 

 Opinia stałych Komisji Rady Miejskiej w Lwówku w tym temacie jest pozytywna. 

 W związku z brakiem pytań i uwag Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: stwierdzenia zakończenia działalności oraz likwidacji 

dotychczasowego Gimnazjum im. Powstańców Wielkopolskich w Lwówku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan 

Trzybiński.  

 

PRZECIW (1) 

Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Uchwałę nr XIV/74/2019 w sprawie: stwierdzenia zakończenia działalności oraz likwidacji 

dotychczasowego Gimnazjum im. Powstańców Wielkopolskich w Lwówku Radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli 10 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: podjęcia zamiaru przekształcenia Szkoły 

Podstawowej im. Emilii Sczanieckiej w Lwówku poprzez zmianę jej siedziby. 
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 Zasępca Burmistrza poinformował, że zmiany oświatowe spowodowały konieczność 

podjęcia jeszcze kilku uchwał, ponieważ przeniesienie starej siedziby Szkoły Podstawowej 

z ul. Szkolnej do nowej na ul. Gimnazjalnej, jest traktowane jako przekształcenie które musi 

się odbyć według ściśle określonej procedury. Najpierw Państwo Radni musicie podjąć 

uchwałę w sprawie zamiaru przekształcenia szkoły, następnie o tym fakcie musimy 

poinformować wszystkich rodziców i dopiero potem podjąć ostatnią już uchwałę w sprawie 

przeniesienia siedziby.  

 Po odczytaniu opinii z wspólnego posiedzenia stałych komisji, która jest pozytywna, 

oraz braku uwag i pytań Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: podjęcia zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. 

Emilii Sczanieckiej w Lwówku poprzez zmianę jej siedziby. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan 

Trzybiński, Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna.  

 

Uchwała nr XIV/75/2019 w sprawie: podjęcia zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej 

im. Emilii Sczanieckiej w Lwówku poprzez zmianę jej siedziby została przyjęta jednogłośnie 

11 głosami „za”. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

 Projekt tej uchwały przedstawił Burmistrz, Pan Piotr Długosz informując Radnych, że 

sprzedaży będzie podlegać działka nr 335/7, o pow. 6588 m2, która obecnie dzierżawiona jest 
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przez spółkę ZUO Clean City. Na wyżej wymienionej działce znajduje się punkt 

przeładunkowy śmieci komunalnych. W związku z tym, że spółka na ww. działce 

przeprowadziła inwestycję, ma teraz możliwość jej wykupienia w postepowaniu 

przetargowym ograniczonym.  

 Burmistrz wyjaśnił, że podjął decyzję o sprzedaży tej nieruchomości w związku 

z kończącą się umową dzierżawy oraz ze zmianą przepisów dot. nieruchomości, na których 

składowane są odpady pod tym względem, że odpowiedzialność za bezpieczeństwo danego 

terenu działki ponosi po połowie właściciel działki, czyli Gmina oraz dzierżawca. Kiedyś 

100% odpowiedzialność ponosił dzierżawca. 

 Burmistrz wniósł o dokonanie autopoprawek, które mają charakter błędu pisarskiego 

a dotyczą § 1 gdzie słowa „gruntowych położonych” należy zamienić na „gruntowej 

położonej” oraz „oznaczonych” na „oznaczonej” i „działki” na „działka”. W uzasadnieniu do 

uchwały słowo „wymienionych” zamienić na „wymienionej”, ponieważ sprzedajemy jedną 

działkę a nie kilka.  

 Opinia stałych Komisji Rady Miejskiej w Lwówku jest pozytywna. Radni nie wnieśli 

uwag ani zapytań do projektu uchwały więc przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Piotr Wojciechowski. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 
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Uchwała nr XIV/76/2019 w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości została 

przyjęta 9 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Regulaminu głosowania podczas wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Tomyślu. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował Radnych, że Regulamin jest 

dostępny w materiałach i zwrócił się z zapytaniem czy ktoś ma jakieś uwagi oraz zapytania. 

W związku z barkiem uwag po odczytaniu opinii z wspólnego posiedzenia komisji Rady 

Miejskiej w Lwówku, która jest pozytywna, Radni przystąpili do głosowania w sprawie 

przyjęcia niniejszej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: Regulaminu głosowania podczas wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Nowym Tomyślu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan 

Trzybiński, Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Uchwała nr XIV/77/2019 w sprawie: przyjęcia Regulaminu głosowania podczas wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Tomyślu została przyjęta jednogłośnie 11 głosami 

„za”. 
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Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie: wyboru ławników na kadencję w latach 2020-2023. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku odczytał Opinię zespołu ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Tomyślu na 

kadencję 2020-2023 z dnia 16 października 2019 r. Ww. opinia jest pozytywna i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 Po odczytaniu opinii Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku zgłosił 

kandydaturę Pana Andrzeja Jędrzejczaka, Pani Patrycji Kubiak oraz Pana Andrzeja 

Basińskiego jako członków komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów ławników na 

kadencję 2020-2023. Każdy z kandydatów zaproponowanych przez Przewodniczącego 

wyraził zgodę na udział w pracach komisji. W związku z brakiem sprzeciwów przystąpiono 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Wyboru komisji skrutacyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan 

Trzybiński, Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna.  

 

 Przewodniczący zarządził 10 minutową przerwę, a komisję skrutacyjną poprosił 

o wybranie wśród siebie przewodniczącego komisji oraz przygotowanie się do 

przeprowadzenia tajnych wyborów na ławników na kadencję 2020-2023. 

 Po przerwie Pan Andrzej Jędrzejczak poinformował Radnych, że komisja 

skrutacyjna wybrała spośród siebie przewodniczącego komisji w osobie Pana Andrzeja 

Jędrzejczaka. Następnie przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał najważniejsze punkty 

regulaminu głosowania w wyborach na ławnika w kadencji 2020-2023 tj.:  
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1. Radny głosuje poprzez postawienie znaku „X” w kratce nad wyrazem „tak” opowiadając 

się w ten sposób za wyborem kandydata na Ławnika, lub w kratce nad wyrazem „nie”, 

opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi kandydata na Ławnika, lub 

wstawiając znak „X” w kratce nad zwrotem „wstrzymuję się od głosowania” nie 

wyrażając swojej opinii co do faktu wyboru kandydata na Ławnika. 

2. Warunkiem ważności głosowania jest udział w głosowaniu co najmniej połowy 

ustawowego składu rady. 

3. Głos uważa się za nieważny, jeżeli: 

1) na karcie do głosowania postawiono znaki „X” jednocześnie w więcej niż jednej 

kratce; 

2) głos oddano na karcie do głosowania innej niż urzędowo ustalona lub karcie 

całkowicie przedartej; 

3) na karcie do głosowania nie postawiono znaku „X” w żadnej z kratek. 

 

 Przewodniczący komisji, Pan Andrzej Jędrzejczak poinformował Radnych, że 

głosowanie odbędzie się poprzez wyczytanie z listy obecności nazwiska Radnego, następnie 

Radny będzie podchodził do przewodniczącego komisji, odbierał kartę do głosowania, 

oddawał głos i wrzucał kartę do urny.  

 Przed rozpoczęciem głosowania Przewodniczący Komisji sprawdził, że urna jest 

pusta. Rozpoczęto głosowanie w kolejności alfabetycznej. 

 Po zakończonym głosowaniu Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku zarządził 

5 minutową przerwę podczas której członkowie komisji skrutacyjnej wraz 

z przewodniczącym Komisji udali się na liczenie głosów oraz sporządzenie protokołu 

z wyborów. 

 Po przerwie Przewodniczący Komisji skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania 

wyboru ławników z gminy Lwówek na kadencję 2020 – 2023. W wyniku tajnego głosowania 

na ławnika z gminy Lwówek, 7 głosami za, przy 3 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym 

się, została wybrana Pani Małgorzata Dziekoń. Protokół z wyboru ławnika stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 W związku z brakiem uwag Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: wyboru ławników na kadencję w latach 2020-2023. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr 

Wojciechowski. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Czarkowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Uchwała nr XIV/78/2019 w sprawie: wyboru ławników na kadencję w latach 2020-2023 

została przyjęta 10 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz terenu górniczego kopalni 

kruszywa naturalnego w gm. Lwówek. 

 

 Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Lwówek, Pan Piotr Długosz, który wskazał 

3 powody dla których powyższa uchwała wróciła pod obrady Rady Miejskiej w Lwówku. 

Pierwszym z nich jest zakończenie procedury uchwalania i rozliczenie się z biurem 

urbanistycznym. Uchwała podjęta w 2017 została unieważniona przez Wojewodę 

Wielkopolskiego z powodu błędów prawnych, decyzję Wojewody utrzymali w mocy 

Wojewódzki Sąd Administracyjny oraz Naczelny Sąd Administracyjny. Z biurem 

urbanistycznym nie rozliczyliśmy się dlatego, że przygotowali projekt, który zawierał błędy 

prawne. Projekt uchwały, który będzie rozpatrywany na dzisiejszych obradach został 

poprawiony w zakresie jaki zanegował Wojewoda Wielkopolski.  

Po drugie gmina Lwówek zasługuje na to aby mieć własne, stabilne podatki, które 

w przypadku farmy wiatrowej stanowią 2% od wartości budowli. Konkretnych danych co do 
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wysokości wpływów do budżetu gminy z tego tytułu nie ma ponieważ przepisy pod 

względem tego co zaliczane jest do wartości budowli jaką jest wiatrak ciągle ulegają zmianie. 

Być może faktycznie, w tym przypadku wysokość subwencji wyrównawczej ulegnie 

zmniejszeniu ale należy się także zastanowić czy za kilka lat ta subwencja nie zostanie 

całkowicie zniesiona. Według Burmistrza lepiej aby gmina miała własne przychody w formie 

podatków niż liczyć na subwencję od państwa.  

Trzecim powodem jaki wskazał Burmistrz jest powód osobisty dotyczący zdania na 

temat odnawialnych źródeł energii. Burmistrz przedstawił swoje stanowisko w tej sprawie że 

był, jest i będzie za produkcją energii odnawialnej, dodał, że gmina wydała już pozwolenia na 

budowę farm fotowoltanicznych w Zębowie oraz Zgierzynce. Jeśli jest możliwość 

wytwarzania energii w sposób nie zanieczyszczający środowiska to dlaczego mamy z tego nie 

skorzystać?  

Na tym Burmistrz zakończył swoją wypowiedź i przystąpił do odczytania opinii 

prawnej, która stanowi załącznik do protokołu. 

O zabranie głosu poprosił Radny, Pan Krzysztof Czarkowski, który odniósł się do 

wypowiedzi Burmistrza wyrażając swój zdecydowany sprzeciw przeciwko powstaniu farmy 

wiatrowej w Chmielinku, dodał, że znaczna część mieszkańców Chmielinka również jest 

przeciwko tej inwestycji. Radny Czarkowski zapytał dlaczego po unieważnieniu przez NSA 

ta uchwała jest znowu procedowana? Wg Pana Czarkowskiego jeżeli uchwała wraca pod 

obrady sesyjne to powinna być wyłożona według pełnej procedury, chociażby dlatego, że 

naprawdę spora cześć mieszkańców się temu sprzeciwia. Radny dodał, że sprawa wiatraków 

jest dość kontrowersyjna, ponieważ ta energia jest bardzo niestabilna i nie można jej 

magazynować. Powstanie wiatraków w żaden sposób nie przełoży się na niższą cenę energii 

elektrycznej oraz nie zmniejszy ilości smogu w naszej gminie. W tej kadencji wpływy nie 

będą istniały. Kontynuując stwierdził, że należałoby się zastanowić czy potencjalny inwestor 

postawi nowe czy tez wyremontowane wiatraki? Jeśli wiatraki będą wyremontowane to ich 

wartość będzie zdecydowanie niższa. Zaznaczył również, że pod każdy wiatrak w fundament 

trzeba wpuścić 600m3 betonu oraz 20 ton stali, zapytał kto to później zrekultywuje? Pan 

Czarkowski dodał, że w jednym z punktów projektu uchwały czytamy, że inwestycja nie 

będzie zakłócała gospodarki wodnej. W związku z tym zapytał co z ciekami podziemnymi 

przecież one tez istnieją? Kolejny raz podkreślił, że na pewno spadnie wartość nieruchomości, 

ponieważ nikt nie chce mieszkać w sąsiedztwie wiatraków. W kwestii budowy kopalni 

kruszywa naturalnego, czyli najprawdopodobniej żwirowni, których w okolicy Chmielinka 

mamy naprawdę sporo, Pan Czarkowski również wyraził sprzeciw zaznaczając, że Gmina 
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wcale nie ma dużych wpływów z funkcjonowania na terenie naszej gminy żwirowni. 

ponieważ wydobycie żwiru spadło w momencie zakończenia budowy autostrady. Opłata 

eksploatacyjna spadła wiec również z 200 000 zł do nawet 45 000 zł. Zrekultywować teren po 

żwirowni jest bardzo ciężko, nikt nie jest w stanie dopilnować, co tam będzie wrzucane. 

Z żwirownią wiążą się także drogi, które będą rozjeżdżane przez ciężki sprzęty, ponieważ na 

teren żwirowni jakoś trzeba dojechać.  

Na tym Pan Krzysztof Czarkowski zakończył swoją wypowiedź prosząc Radnych 

w imieniu swoim jak i mieszkańców Chmielinka o odrzucenie projektu tej uchwały.  

Pan Piotr Wojciechowski zabierając głos stwierdził, na temat kopalni kruszywa 

naturalnego nie będzie się wypowiadał, ponieważ co do tego tematu nie ma jednoznacznego 

zdania ale w kwestii farmy wiatrowej uważa, że jeżeli nie postawimy na rozwój to będziemy 

stali w miejscu lub nawet będziemy się uwsteczniać. Kończąc stwierdził, że na polach nawet 

słupy energetyczne nie mogłoby stać bo rolnikom gorzej by się uprawiało ziemię. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku wyjaśnił, że art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 

27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tekst jednolity: Dz. U. 

z 2018 r., poz. 1945 z późn. zm.) stanowi między innymi, że „plan miejscowy uchwala rada 

gminy, po stwierdzeniu, że nie narusza on ustaleń studium, rozstrzygając jednocześnie 

o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu …”. 

Procedując w kwietniu 2017 r. po raz pierwszy nad projektem mpzp dla farmy 

wiatrowej Chmielinko I oraz terenu górniczego kopalni kruszywa naturalnego, w gminie 

Lwówek, Rada Miejska poprzedniej kadencji głosowała oddzielnie każdą z 246 uwag 

zgłoszonych do projektu ww. planu. W najnowszym orzecznictwie Naczelnego Sądu 

Administracyjnego przyjmuje się jednak, że z art. 20 ust. 1 u.p.z.p. nie wynika, aby każda 

uwaga do projektu planu musiała być rozpatrywana oddzielnie. Ponadto - stosownie do art. 17 

pkt 14 u.p.z.p. - organ wykonawczy gminy przedstawia radzie gminy projekt planu 

miejscowego wraz z listą nieuwzględnionych uwag. W świetle tych przepisów przyjmuje się, 

że rozpatrzenie uwag może nastąpić w jednym głosowaniu nad uchwaleniem projektu samego 

planu, a taki sposób głosowania nad nieuwzględnionymi uwagami nie może stanowić 

o istotnym naruszeniu prawa w stopniu uzasadniającym wyeliminowanie z obrotu prawnego 

zaskarżonej uchwały (por. wyrok NSA z 18.12.2018 sygn.: II OSK 229/17). 

Przewodniczący wyjaśnił, że biorąc powyższe pod uwagę, mając na względzie 

przepisy o ochronie danych osobowych oraz fakt, że w obecnej kadencji korzystamy 

z nowoczesnego i w pełni transparentnego dla mieszkańców i radnych systemu do obsługi 

sesji, podczas dzisiejszych obrad zmienione zostaną zasady, na podstawie których rozstrzygać 
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będziemy o uwzględnieniu lub nieuwzględnieniu przez Radę, nieuwzględnionych przez 

Burmistrza, uwag zgłoszonych do przedmiotowego planu. Przewodniczący przypomniał 

także, że łącznie zgłoszono 246 uwag. Poukładać je można w 10 grup jednakowo brzmiących 

uwag. Tak pogrupowane uwagi zostały umieszczone w aplikacji eSesja.pl, w materiałach 

poświęconych XIV Sesji Rady Miejskiej w Lwówku – w punkcie 14, pdpkt 2 litery od a do j 

(„Jednakowo brzmiąca Uwaga nr 1 do 10, ujęta w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach 

L.p. odpowiednio od 1 do 246”). W materiałach tych podano dodatkowo osoby zgłaszające 

uwagi, ich pozycję (liczbę porządkową) w tabeli zawierającej wykaz uwag, oznaczenia 

nieruchomości, których dotyczą uwagi oraz ustalenia projektu planu dla nieruchomości, 

których dotyczą uwagi, Zarówno Radni, jak i mieszkańcy mieli możliwość zapoznania się 

z treścią tych uwag. 

Pan Przewoźny poinformował Radnych, że zgłoszone do projektu planu uwagi 

będziemy rozstrzygać za pomocą dziesięciu blokowych głosowań. Przy każdej z dziesięciu 

jednakowo brzmiących uwag, w materiałach w aplikacji eSesja, zaplanowano imienne 

głosowanie w sprawie uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza, jednakowo 

brzmiącej Uwagi. Przy poszczególnych głosowaniach, ze względu na obszerne treści uwag, 

nie będziemy czytali tych uwag. Są one cały czas ogólnodostępne w Internecie i w aplikacji 

eSesja. Radni będą podejmowali decyzje co do nieuwzględnionych przez Burmistrza uwag 

złożonych do projektu przedmiotowego planu, korzystając z zamieszczonych na eSesji 

materiałów. Rada ma prawo uwzględnić te uwagi, co skutkować będzie koniecznością 

wprowadzenia ich do projektu. Powyższe odłoży głosowanie nad projektem do czasu 

uzyskania wszelkich niezbędnych uzgodnień i przejścia odpowiednich etapów procedury 

planistycznej. Jeśli Rada, tak jak Burmistrz uzna, że uwagi nie powinny zostać uwzględnione 

w planie i również w całości zagłosuje przeciw ich uwzględnieniu, wówczas projekt planu nie 

ulegnie zmianie i będzie można dzisiaj głosować nad jego uchwaleniem. 

 Przewodniczący poinformował, że. głosując każdą z dziesięciu grup uwag, 

z wykorzystaniem do tego celu moduł głosowania w aplikacji eSesja, będzie można 

każdorazowo zaznaczyć wybraną opcję: 

1) „ZA” - Radni, którzy wybiorą ten wariant opowiedzą się za koniecznością uwzględnienia 

danej uwagi w projekcie planu, co w przypadku wygrania tej opcji, skutkować będzie 

powtórzeniem procedury planistycznej i uniemożliwi dzisiaj dalsze głosowanie nad 

przyjęciem całego planu; 

2) „PRZECIW” - Radni, którzy zagłosują za tym wariantem poprą decyzję Burmistrza i będą 

przeciwni uwzględnieniu danej uwagi w projekcie planu. Jeśli opcja ta zdobędzie 
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większość we wszystkich 10 blokowych głosowaniach, możliwe będzie dalsze 

procedowanie nad projektem planu bez wprowadzania w nim jakichkolwiek zmian, co 

skutkować będzie poddaniem dzisiaj projektu uchwały pod głosowanie; 

3) „WSTRZYMUJĘ SIĘ” - Radni, którzy wybiorą ten wariant głosowania wstrzymają się od 

wydania rozstrzygnięcia co do uwzględnienia lub nieuwzględnienia w planie danej grupy 

uwag złożonych do projektu planu. 

Pan Piotr Przewoźny zapytał, czy Radni mają jakieś pytania co do formy głosowania? 

W związku z brakiem uwag i zapytań przewodniczący przystąpił do głosowania uwag 

zgłoszonych do wyłożonego do publicznego wglądu projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz terenu górniczego 

kopalni kruszywa naturalnego, w gminie Lwówek. Pan Przewoźny kolejny raz przypomniał, 

że nie będziemy czytali jednakowo brzmiących uwag, ponieważ są one dostępne dla 

wszystkich zarówno w Internecie jak i na tabletach Radnych. Jeżeli nikt z Państwa Radnych 

nie będzie miał żadnych uwag oraz zapytań do konkretnej grupy jednakowo brzmiących uwag 

wówczas poproszę państwa o wyrażenie swojej decyzji: 

1) czy jesteście za uwzględnieniem tej uwagi w projekcie planu, co skutkować 

będzie dalszymi pracami nad projektem planu i odsunie w czasie głosowanie nad uchwałą; 

2) czy też jesteście przeciw uwzględnieniu tej uwagi w projekcie planu. 

Sprzeciwienie się uwzględnieniu uwagi skutkować będzie tym, że w przygotowanym przez 

Burmistrza projekcie planu nie będziemy już wprowadzać żadnych zmian, co umożliwi 

dzisiaj głosowanie nad projektem uchwały. 

Decyzję wyrazicie głosując za pomocą modułu głosowania na tabletach, wybierając 

w zależności od woli przycisk: 

1) „ZA” - wówczas zagłosujecie za uwzględnieniem uwagi i odsunięciem 

w czasie głosowania nad uchwałą; 

2) „PRZECIW” - wówczas sprzeciwicie się uwzględnieniu uwagi. Projekt planu 

nie ulegnie zmianom i można będzie głosować nad projektem uchwały; 

3) „WSTRZYMUJĘ SIĘ” - wówczas wstrzymacie się od głosu. 

 

Przewodniczący zapytał czy wszyscy Radni zrozumieli w jaki sposób będą 

rozstrzygane uwagi zgłoszone do wyłożonego do publicznego wglądu projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego?  

W związku z brakiem uwag i zapytań przystąpiono do rozstrzygnięcia jednakowo 

brzmiącej Uwagi nr 1, ujętej w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 1 do 12. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania lub uwagi do 

tej grupy jednakowo brzmiących uwag? W związku z brakiem uwag przystąpiono do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza, jednakowo brzmiącej Uwagi nr 1, ujętej 

w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 1 do nr 12. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Krzysztof Czarkowski. 

 

PRZECIW (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr 

Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Jednakowo brzmiąca uwaga nr 1 ujęta w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: 

L.p. od nr 1 do nr 12 została nieuwzględniona 10 głosami „przeciw” przy jednym głosie „za”. 

 

Przystąpiono do rozstrzygnięcia jednakowo brzmiącej uwagi nr 2 ujętej 

w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 13 do 34. W związku z barkiem 

pytań i uwag do tej grupy jednakowo brzmiących uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza, jednakowo brzmiącej Uwagi nr 2, ujętej 

w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 13 do nr 34. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Krzysztof Czarkowski. 

 

PRZECIW (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr 

Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Jednakowo brzmiąca Uwaga nr 2, ujęta w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: 

L.p. od nr 13 do nr 34 została nieuwzględniona 10 głosami „przeciw” przy 1 głosie „za”. 

 

Po zakończonym głosowaniem nad uwagą nr 2 przystąpiono do rozstrzygnięcia 

jednakowo brzmiącej Uwagi nr 3, ujętej w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. 

od nr 35 do 77. W związku z brakiem pytań i uwag ze strony Radnych rozpoczęto 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza, jednakowo brzmiącej Uwagi nr 3, ujętej 

w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 35 do nr 77. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Krzysztof Czarkowski. 
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PRZECIW (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr 

Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

 Jednakowo brzmiąca uwaga nr 3 ujęta w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: 

L.p. od nr 35 do nr 77 została nieuwzględniona 10 głosami „przeciw” przy 1 głosie „za”. 

 

Następnie przystąpiono do rozstrzygnięcia jednakowo brzmiącej Uwagi nr 4, ujętej 

w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 78 do 87. W związku z barkiem 

uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza, jednakowo brzmiącej Uwagi nr 4, ujętej 

w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 78 do nr 87. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Krzysztof Czarkowski. 

 

PRZECIW (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr 

Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 
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Jednakowo brzmiąca uwaga nr 4 ujęta w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od 

nr 78 do nr 87 została nieuwzględniona 10 głosami „przeciw” przy 1 głosie „za”. 

 

Kolejną jednakowo brzmiącą uwagą rozstrzyganą przez Radę Miejską w Lwówku 

była Uwaga nr 5, ujęta w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 88 do 130.  

 

Głosowano w sprawie: 

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza, jednakowo brzmiącej Uwagi nr 5, ujętej 

w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 88 do nr 130. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Krzysztof Czarkowski. 

 

PRZECIW (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr 

Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Jednakowo brzmiąca Uwaga nr 5, ujęta w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od 

nr 88 do nr 130 została nieuwzględniona 10 głosami „przeciw” przy 1 głosie „za”. 

 

Po odrzuceniu uwagi nr 5 Radni przystąpili do rozstrzygnięcia jednakowo brzmiącej Uwagi 

nr 6, ujętej w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 131 do nr 140. 

 

Głosowano w sprawie: 

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza, jednakowo brzmiącej Uwagi nr 6, ujętej 

w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 131 do nr 140. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Krzysztof Czarkowski. 

 

PRZECIW (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr 

Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Jednakowo brzmiąca Uwaga nr 6, ujęta w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od 

nr 131 do nr 140 została nieuwzględniona 10 głosami „przeciw” przy 1 głosie „za”. 

 

Następnie przystąpiono do rozstrzygnięcia jednakowo brzmiącej Uwagi nr 7, ujętej 

w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 141 do nr 194. W związku z brakiem 

pytań i uwag ze strony Radnych przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza, jednakowo brzmiącej Uwagi nr 7, ujętej 

w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 141 do nr 194. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Krzysztof Czarkowski. 
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PRZECIW (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr 

Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Jednakowo brzmiąca Uwaga nr 7, ujęta w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od 

nr 141 do nr 194 została nieuwzględniona 10 głosami „przeciw” przy 1 głosie „za”. 

 

Następnie przystąpiono do rozstrzygnięcia jednakowo brzmiącej Uwagi nr 8, ujętej 

w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 195 do nr 196. Ze względu na brak 

pytań i uwag przeprowadzono głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza, jednakowo brzmiącej Uwagi nr 8, ujętej 

w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 195 do nr 196. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Krzysztof Czarkowski. 

 

PRZECIW (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr 

Wojciechowski. 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 
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Jednakowo brzmiąca Uwaga nr 8, ujęta w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od 

nr 195 do nr 196 została nieuwzględniona 10 głosami „przeciw” przy 1 głosie „za”. 

 

Następnie przystąpiono do rozstrzygnięcia Uwagi nr 9, ujętej w tabelarycznym wykazie uwag 

w pozycji: L.p. - nr 197. W związku z brakiem wniosków i uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza Uwagi nr 9, ujętej w tabelarycznym 

wykazie uwag w pozycjach: L.p. - nr 197. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Krzysztof Czarkowski. 

 

PRZECIW (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr 

Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Uwaga nr 9 ujęta w tabelarycznym wykazie uwag w pozycji: L.p. - nr 197 została 

nieuwzględniona 10 głosami „przeciw” przy 1 głosie „za”. 

 

Ostatnią już jednobrzmiącą uwaga rozstrzygana przez Radę Miejską w Lwówku była uwaga 

nr 10 ujęta w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 198 do nr 246. 

W związku z brakiem pytań Radni przystąpili do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza, jednakowo brzmiącej Uwagi nr 10, ujętej 

w tabelarycznym wykazie uwag w pozycjach: L.p. od nr 198 do nr 246. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Krzysztof Czarkowski. 

 

PRZECIW (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr 

Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Uwaga nr 10 ujęta w tabelarycznym wykazie uwag w pozycji: L.p. - nr 198-246 

została nieuwzgledniona 10 głosami „przeciw” przy 1 głosie „za”. 

 

Po zakończonych głosowaniach nad zgłoszonymi uwagami Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Lwówku poinformował Radnych, że decyzją Rady Miejskiej w Lwówku żadna 

ze zgłoszonych uwag nie ma być uwzględniona w projekcie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz terenu górniczego 

kopalni kruszywa naturalnego, w gminie Lwówek, dlatego możemy dalej procedować nad 

dostarczonym nam projektem uchwały. 

Głos zabrał Burmistrz, który przed podjęciem uchwały zaproponował stawkę 

procentową służącą naliczeniu jednorazowej opłaty od wzrostu wartości nieruchomości 

w wysokości 30%. Stawka jaką zaproponował Burmistrz jest maksymalna. Rada nie wniosła 

innych propozycji wysokości stawki zatem przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia 

określonej stawki. Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki. Stawka 30% została 

przyjęta 10 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
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W związku z powyższym przystąpiono do głosowania na projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz terenu górniczego kopalni kruszywa 

naturalnego w gm. Lwówek. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian 

Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski. 

 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Czarkowski. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Basiński. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Uchwała nr XIV/79/2019 w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz terenu górniczego kopalni kruszywa 

naturalnego w gm. Lwówek została przyjęta 9 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” oraz 1 

głosie „wstrzymującym się”. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały zmieniający: uchwałę nr III/23/2018 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok. 

 

 Burmistrz w szczegółowy sposób przedstawił Radnym zmiany wprowadzone do 

budżetu w październiku, które obejmują:  
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DOCHODY: 

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 801, rozdział 80104 Przedszkola- kwota ogółem 

86 000,00, w tym: 

§ 0670 wpłaty za korzystanie z wyżywienia – kwota 81 000,00 (ZSPiP Pakosław 5.000,00, 

Przedszkole Lwówek 76 000,00). 

§ 0660 opłata stała – kwota 5 000,00 Przedszkole Lwówek. 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 7558, rozdział 75801 Część oświatowa subwencji 

ogólnej, § 2920 subwencja- kwota 281.752,00 (Pismo Ministra Finansów 

ST5.4750.8.2019.g). 

3. Zwiększenie planu dochodów w dz. 758, rozdział 75801 Część oświatowa subwencji 

ogólnej, § 2920 subwencja- kwota 75.000,00 (Pismo Ministra Finansów 

ST5.4751.7.2019. 5g). 

4. Zwiększenie planu dochodów w dz. 855, rozdział 85501 świadczenia wychowawcze, 

§ 2950 zwroty dotacji i płatności- kwota 3.000,00. 

5. Zwiększenie planu dochodów w dz. 010, rozdział 01095 Pozostała działalność, § 2710 

Dotacja celowa z tytułu otrzymanej pomocy finansowej – kwota ogółem 7.500,00 z tego: 

-Odnowa wsi szansą dla aktywnych sołectw  „Grzybobranie pod namiotami” – sołectwo 

Zębowo – kwota 5.000,00 oraz „Gramy i śpiewamy – w biesiadniku czas spędzamy” – 

sołectwo Brody – kwota 2.500,00 (Umowa z Urzędem Marszałkowskim nr DR419/2019 

i umowa nr DR 428/2019). 

6. Zwiększenie planu dochodów w dz. 855, rozdział 85505 Tworzenie i funkcjonowanie 

żłobków, § 0660 opłata stała – kwota 55.000,00. 

7. Zwiększenie planu dochodów w dz. 854, rozdział 85415 Pomoc materialna dla uczniów 

o charakterze socjalnym, § 2030 Dotacja celowa – kwota 42.501,00 (Pismo Wojewody 

Wlkp FB-I.3111.421.2019.8). 

8. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85219 Ośrodki pomocy społecznej, 

§ 2030 Dotacja celowa – kwota 12.000,00 (Pismo Wojewody Wlkp. FB-

I.3111.414.2019.8). 

9. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85228 Usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, § 2010 Dotacja celowa – kwota 1.100,00 (pismo 

Wojewody Wlkp  FB.-I.3111.423.2019.7). 



31 

WYDATKI: 

1. Zwiększenia planu wydatków w dz. 801, rozdział 80104 Przedszkola, § 4220 zakup 

środków żywności- kwota 60.000,00 (ZSPiP Pakosław 5.000,00, Przedszkole Lwówek 

55.000,00). 

2. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801, rozdział 80101 Szkoły podstawowe, 4240 zakup 

pomocy – kwota 75.000,00 z przeznaczeniem na zakup wyposażenia w pomoce 

dydaktyczne niezbędne do realizacji podstawy programowej z przedmiotów 

przyrodniczych – dot. ZSPiP Posadowo. 

3. Zwiększenie planu wydatków w dz. 010, rozdział 01095 Pozostała działalność, § 4210 

zakup materiałów – kwota ogółem 7.500,00 z tego: 

-Odnowa wsi szansą dla aktywnych sołectw  „Grzybobranie pod namiotami” – sołectwo 

Zębowo – kwota 5.000,00 oraz „Gramy i śpiewamy – w biesiadniku czas spędzamy” – 

sołectwo Brody – kwota 2.500,00 (Umowa z Urzędem Marszałkowskim nr DR419/2019 

i umowa nr DR 428/2019r.). 

4. Zmiany w funduszu sołeckim sołectwa Brody, z dz. 600, rozdział 60016 Remont 

i utrzymanie dróg gruntowych, z § 4210 zakup mat.- kwota 288,00 do zadania pn. 

„Doposażenie i utrzymanie biesiadnika” do dz. 921, rozdział 92195 Pozostała 

działalność, § 4210 zakup mat. – kwota 288,00. 

5. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801 Oświata, rozdział 80101 Szkoły podstawowe- 

kwota ogółem 281.752,00 z tego: 

§ 4010 wynagrodzenia osobowe – kwota 251.752,00 (ZSPiP Chmielinko 137.752,00, ZSiP 

Brody 80.000,00, ZSPiP Pakosław 24.000,00, ZSPiP Zębowo 10.000,00), 

§ 4110 skł ZUS – kwota 29.000,00 (ZSPiP Chmielinko 15.000,00, ZSiP Brody 2.000,00, 

ZSPiP Pakosław 12.000,00, 

§ 4120 skł FP – kwota 1.000,00 (ZSPiP Zębowo). 

Środki z subwencji przeznacza się na podwyżki płac dla nauczycieli z poszczególnych szkół 

oraz pochodne od płac. 

6. Zmiana w funduszu sołeckim sołectwa Grońsko pomiędzy paragrafami w zadaniu pn. 

„Utrzymanie dróg” w dz. 600, 60016 z § 4300 zakup usług – kwota 660,00 do § 4210 
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zakup mat. – kwota 660,00 oraz w zadaniu  pn.”Kultywowanie tradycji wiejskich” w dz. 

921, 92195 z § 4300 – zakup usług – kwota 500,00 do § 4210 zakup mat. – kwota 

500,00. 

7. Zmiana w funduszu sołeckim sołectwa Wymyślanka pomiędzy paragrafami w dz. 921, 

92109 z § 4210 zakup mat. – kwota 4.000,00 do § 4270 zakup usług remontowych– 

kwota 4.000,00, zmiana dotyczy zadania pn. „Remont świetlicy wiejskiej- poszycie 

dachowe” oraz z zadania pn. „Remont i utrzymanie dróg gminnych z dz. 600, rozdział 

60016, § 4300 – kwota 3.750,97 do dz. 921, rozdział 92109, § 4300 zakup usług – kwota 

3.750,97 na zadanie pn. „Remont i utrzymanie świetlicy wiejskiej”. 

8. Zmiana w funduszu sołeckim sołectwa Zębowo z zadania pn.”Poprawa estetyki wsi” 

z dz. 900,90015, § 6050 – kwota 13.646,70 do działu 926, 92605, § 6060 – zakupy 

inwestycyjne- kwota 13.646,70 do zadania pn. „Poprawa estetyki wsi” oraz  przeniesienie 

pomiędzy paragrafami w dz. 921, 92195 z § 4210 zakup mat.- kwota 2.500,00 do § 4300 

zakup usług – kwota 2.500,00 w zadaniu pn.”Kultywowanie tradycji wiejskich”. 

9. Zwiększenie planu wydatków w dz. 855, rozdział 85505 Tworzenie i funkcjonowanie 

żłobków, § 4300 zakup usług – kwota 15.000,00 , § 4110 składki ZUS – kwota 10.000,00 

– analiza budżetu po sprawozdaniach za III kw. 

10. Przeniesienie w planie wydatków z dz. 854, rozdział 85401 Świetlice szkolne § 4270 

zakup usług remont- kwota 1.000,00 do dz. 801. Rozdział 80101 szkoły podstawowe, 

§ 4210 zakup mat.- kwota 1.000,00 – wniosek dyr. SP Lwówek - celem prowadzenia 

bieżącej działalności. 

11. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801, rozdział 80104 Przedszkola, § 4010 

wynagrodzenia – kwota 22.000,00 – analiza budżetu po podwyżkach płac nauczycieli – 

dot. P-le Lwówek. 

12. Zwiększenie planu wydatków w dz. 855, rozdział 85501 Świadczenia wychowawcze, 

§ 2950 zwrot dotacji i płatności – kwota 3.000,00. 

13. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, § 4300 

zakup usług – kwota 248.742,00 z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie dróg w tym 

akcja zima. 

14. Zwiększenie planu wydatków w dz. 926, rozdział 92601 Obiekty sportowe, § 4260 zakup 

energii – kwota 15.000,00 – Pismo kierownika OSiR po analizie budżetu za III kwartał. 

15. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 852, rozdział 85219 

Ośrodki pomocy społecznej , z § 4210 zakup materiałów – kwota 192,00 do § 4440 odpis 
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na ZFŚS- kwota 192,00 – pismo kier. MGOPS– celem dostosowania odpisu na ZFŚS po 

zmianie przepisów od 1 sierpnia 2019 r. 

16. Umniejszenie planu wydatków z dz. 010, rozdział 01042 Wyłączenie z produkcji 

gruntów rolnych , § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 10.000,00 z inwestycji pn. 

„Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Konin”. 

17. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, § 6050 

wydatki inwestycyjne – kwota 15.000,00 w zadaniu pn. „Budowa kanalizacji deszczowej 

w Zębowie – ul. Długa”. 

18. Zmiany w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 926, rozdział 92601 Obiekty 

sportowe,  tym: 

Umniejszenia: 

§ 4010 wynagrodzenia – kwota 4.000,00 

§ 4040 dodatk. wynagr. roczne- kwota 1.770,00 

§ 4110 składki ZUS – kwota 3.500,00 

§ 4120 skł FP – kwota 1.500,00 

 

Zwiększenia: 

§ 4440 odpis na ZFŚS – kwota 395,00 

§ 4210 zakup mat.– kwota 2.375,00 

§ 4260 zakup energii – kwota 3.000,00 

§ 4300 zakup usług – kwota 5.000,00 

Zmian dokonuje się na wniosek kierownika OSiR celem prowadzenia bieżącej działalności 

jednostki. 

19. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60095 Pozostała działalność , § 6050 

wydatki inwestycyjne – kwota 5.500,00 z przeznaczeniem na zadanie pn. „Poprawa 

estetyki wsi Bródki” dot. przebudowy i utwardzenia terenu przy placu zabaw 

w Bródkach. 

20. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85214 Zasiłki okresowe, celowe, 

§ 3110 świadczenia społeczne – kwota 5.000,00 z przeznaczeniem na wypłatę 

świadczenia dla mieszkańca Gminy Lwówek, któremu spalił się dom.  
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21. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury świetlice i kluby, 

§ 4210 zakup materiałów – kwota 15.000,00 z przeznaczeniem bieżące utrzymanie 

i zakup opału do świetlic wiejskich. 

22. Zwiększenie planu wydatków w dz. 900, rozdział 90015 Oświetlenie ulic , § 4300 zakup 

usług – kwota 25.000,00 z przeznaczeniem na bieżące naprawy  oświetlenia ulicznego. 

23. Zwiększenie planu wydatków w dz. 854, rozdział 85415 Pomoc materialna dla uczniów 

o charakterze socjalnym, § 324 Stypendia socjalne – kwota 42.501,00 – na 

dofinansowanie świadczeń pomocy o charakterze socjalnym. 

24. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85219 Ośrodki pomocy społecznej, 

§ 4010 wynagrodzenia  – kwota 12.000,00 – środki z dotacji na dofinansowanie zadania 

wynikającego z ustawy o pomocy społecznej jako dodatki dla pracowników realizujących 

pracę socjalną w środowisku. 

25. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85228 Usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, § 4300 zakup usług – kwota 1.100,00 

z przeznaczeniem na organizowanie i świadczenie specjalistycznych usług opiekuńczych. 

26. Umniejszenie planu wydatków  w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, 

§ 6800 Rezerwy na inwestycje – kwota 15.000,00. 

Umniejsza się rozchody budżetu o kwotę 14.742,00 tytułem wypłat pożyczek zwrotnych  

z budżetu dla Stowarzyszeń realizujących projekty ze środków Urz. Marszałkowskiego. 

(Parafia Lwówek nie zwróciła się z wnioskiem o wypłatę pożyczki). 

 W związku z barkiem pytań i uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr III/23/2018 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 27 grudnia 2018 r. 

w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan 

Trzybiński, Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Uchwała nr XIV/80/2019 zmieniająca uchwałę nr III/23/2018 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok została przyjęta 

jednogłośnie 11 głosami „za”. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku, Pan Piotr Przewoźny poinformował, iż 

zmiana WFP jest konsekwencją przyjętej przed momentem zmiany budżetu.  

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag. Przystąpiono więc do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan 

Trzybiński, Piotr Wojciechowski. 
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NIEOBECNI (4) 

Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Gabriela Woźna. 

 

Uchwała nr XIV/81/2019 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. została przyjęta jednogłośnie 11 głosami „za”. 

 

Ad. 17. Odpowiedzi na interpelacje. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku, Pan Piotr Przewoźny, poinformował, że 

nie wpłynęły żadne interpelacje. 

 

Ad. 18. Wolne głosy i wnioski. 

  

 Glos zabrał Burmistrz, który jeszcze raz prosił o pomoc finansową dla pogorzelców 

oraz podziękował wszystkim strażakom biorącym udział w akcji gaśniczej płonącego  

budynku. 

 

Ad. 19. Zamknięcie obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad XIV sesji Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny 

zamknął obrady wypowiadając słowa „Zamykam obrady XIV sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku”. 

 

Protokołowała:       Przewodniczący 

/-/ Estera Puk      Rady Miejskiej we Lwówku  

                 /-/ Piotr Przewoźny 


